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Stavební činnost v obci
Byla provedena vodovodní přípojka, 

vnitřní rozvod vody a přípojka na veřej-
nou kanalizaci objektu č. p. 13. Zde bude 
otevřena provozovna kadeřnictví. Krajský 
úřad nám na tuto akci poskytl dotaci ve výši 
107 000,00 Kč.

Úpravou prostranství po zrušeném scho-
dišti u bývalého pohostinství vznikl u auto-
busové zastávky malý kousek zeleně.

Na Oranžérii probíhá II. etapa rekon-
strukce. V této etapě byly zhotoveny vnitřní 
a venkovní omítky. V součinnosti s památká-
ři byl vybrán odstín nátěru fasády. Od jarních 
měsíců probíhá přístavba ke stávající budově 
a nyní je hrubá stavba dokončena. V sobo-
tu 19. září se na přístavbě uskutečnila bri-

gáda v akci „Z“. Svépomocí byla provedena 
úprava terénu a nová elektroinstalace. Tyto 
činnosti jsou prováděny nadrámec smlouvy 
s firmou EDMA, s.r.o. Drnovice, která zvítě-
zila ve výběrovém řízení na II. etapu rekon-
strukce Oranžérie, z důvodu úspor finančních 
prostředků. Za TJ Habrovany se účastnilo 6 
členů, za myslivecký spolek 5 členů, za ry-
báře 1 člen a další místní elektrikáři. Tímto 
bych chtěl zúčastněným a spolkům velice 
poděkovat. Udělalo se kus práce. Připravuje 
se druhá brigáda pro zbytek spolků v obci.

Krajský úřad nám na tuto akci přispěl v le-
tošním roce částkou ve výši 500 000,00 Kč 
díky panu hejtmanovi z jihomoravského 
kraje.

Další dotaci na tuto akci máme přislíbe-
nou ve výši 141 000,00 Kč od Ministerstva 
kultury. 

Z důvodu snížení daňových výnosů bude 
dokončení posunuto do roku 2021.

Dále nám byla přidělena dotace od Mi-
nisterstva pro místní rozvoj ve výši 
423 000,00 Kč na rozšíření herních hracích 
prvků v zámeckém parku. Stavba by měla 
být dokončena v letošním roce.

U základní školy byla provedena re-
konstrukce jednotné kanalizace. V rámci 
této stavby se podařilo vybudovat i od-
stavné parkoviště. Celkové náklady činily 
663 568,00 Kč.

Radoslav Dvořáček, starosta obce

Prostranství po zrušeném schodišti
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Stavební činnost v obci

Rekonstukce Oranžérie

Přístavba Oranžérie Provozovna kadeřnictví

Odstavné parkoviště u ZŠ
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Vážení rodiče a přátelé  
habrovanské základní školy

dovolte mi, abych Vás srdečně pozdravi-
la v novém školním roce 2020/2021 a krát-
ce Vás informovala o dění v naší škole.

V úterý 1. září jsme společně s žáky, pe-
dagogy, rodiči a panem starostou přivítali 
17 prvňáčků. Uvítání se z důvodů velkého 
počtu dětí a z důvodů hygienických usku-
tečnilo v sále Obecního domu. 

V letošním roce naši školu navštěvuje 78 
žáků, což je oproti loňskému roku nárůst 
o 7 žáků. Navštěvují ji žáci z Habrovan, Ol-
šan, Rousínova a Vítovic.

V průběhu letních prázdnin probíhal 
úklid a úpravy učeben, bylo nutné předělat 
šatnu a doplnit učebny nábytkem. 

Během prázdnin byla také provedena 
úprava chodníku a parkovacího stání před 
budovou školy, za což patří velký dík panu 
starostovi Radoslavu Dvořáčkovi a zastupi-
telům obce Habrovany.

Z  provozních záležitostí bych ráda zmí-
nila, odstranění staré nevyhovující brá-
ny – vstup na zahradu školy. Brána bude 
nahrazena novou moderní elektronickou 
bránou. Bude ovládána čipy, čímž bude 
lépe zajištěna bezpečnost dětí při pobytu 
na zahradě.

V minulém školním roce prošlo celé 
české školství jednou z největších zkoušek 
ve své novodobé historii. Všichni jsme se 
potýkali se situací, kterou si téměř nikdo 
z nás neuměl představit. Prakticky ze dne 
na den jsme se museli začít všichni pře-
sunovat do online světa a začít fungovat. 
Nezastupitelnou roli v uplynulých měsících 
měli také rodiče, kterým patří obrovský dík.

V průběhu měsíce září s žáky opakujeme 
a prověřujeme dané znalosti, aby bylo mož-
né navázat na nové učivo. A nyní s počty 
stoupajících případů COVID 19, se musí-
me připravit ještě lépe, abychom výuku 
plně zvládli. V  září nám byly poskytnuty 
z Ministerstva školství finanční prostředky 
k zakoupení 5 kusů notebooků. Pedagogo-
vé školy projdou školením, aby mohla vý-
uka online probíhat v případě potřeby stále. 
V praxi to znamená, že třídní učitel se bude 
moci se svými dětmi, které budou rozděle-
ny na skupiny, v danou hodinu spojit, lát-
ku vysvětlit a být v denním kontaktu. Dále 
bylo vyčleněno 5 kusů notebooků pro žáky, 
které nemají možnost mít svůj notebook. 
Od 1. 9. 2020 je distanční výuka povinná, 
platí také pro předškoláky.

V měsíci září končí 3 leté období působ-
nosti Školské rady. Volby do Školské rady 
proběhly v úterý 15. 9. 2020. Školská rada 
bude pro následující 3 leté období pracovat 
v tomto složení: zástupce obce p. Mgr. Petr 
Ševčík, zástupce rodičů pí Barbora Morris, 
zástupce školy pí Ilona Grycová.

Vzhledem k nejisté situaci kolem nás, 
jsme nuceni přesunout všechny kulturní 
a výukové akce na druhé pololetí školního 
roku. V září nás čeká Sportovní den na fot-
balovém hřišti, kterého se zúčastní všichni 
žáci školy a předškoláci MŠ. Poslední akcí, 
kterou do podzimu stihneme bude 2. října 
výlet žáků 1. a 2. ročníku a třídy předškolá-
ků do Papouščí ZOO Bošovice.

Přeji Vám pevné zdraví a zvládnutí dní 
nadcházejících.

Mgr. Lenka Ryšková, ředitelka školy

1. září 2020
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Z mateřské školy
Po letošních, poněkud neobvyklých 

prázdninách jsme se 1. září opět sešli v ma-
teřské škole, abychom zahájili školní rok 
2020/2021. Všechna volná místa po před-
školácích, kteří odešli do 1. třídy, byla za-
plněna novými dětmi. První dny jsou pro 
„maláčky“ většinou velmi náročné – zažíva-
jí a poznávají něco nového, jsou odloučeni 
od rodičů. Postupně se seznamují s chodem 
a prostředím mateřské školy, poznávají nové 
kamarády, ale i paní učitelky. Občas k tomu 
bohužel patří i slzičky, které se po pár dnech 
objevují již jen zcela zřídka. Starší děti se 
už do školky, podle jejich slov, těšily a také 
se hned v prvních dnech aktivně zapojova-
ly do dění školky. V naší mateřské škole se 
děti vzdělávají podle Školního vzdělávacího 
programu s názvem „Společně krok za kro-
kem celým rokem“, který splňuje požadav-
ky Rámcového vzdělávacího programu pro 
předškolní vzdělávání. Nedílnou součástí 
naší práce je i příprava dětí předškolního 
věku na povinnou školní docházku. Pro tyto 
děti mají paní učitelky nachystanou rozšíře-
nou nabídku vzdělávacích činností a aktivit. 
U mladších dětí je zpočátku kladen důraz 
na upevňování společenských a hygienic-
kých návyků. Přece jen to jsou malé děti. 

I v letošním školním roce plánujeme pro 
děti spoustu zajímavých akcí. Vzhledem 
k současné situaci budeme zpočátku zajiš-

ťovat programy ve volné přírodě. První pro-
gram v rámci Lipky – školského zařízení pro 
environmentální vzdělávání s názvem „Vod-
ník Jezerníček vypravuje“ již máme za sebou. 
Děti se setkaly s pohádkovou bytostí Vodní-
kem Jezerníčkem, který dětem představil své 
kamarády z jezírka, poté poznávaly rostliny, 
které rostly kolem jezírka, pozorovaly drobné 
vodní živočichy, poznávaly jejich život, jak 

se vyvíjejí a čím se živí. Formou pohybových 
her si děti upevňovaly nabyté znalosti.

Je přáním nás učitelek, abychom provedly 
děti tímto krásným a bezstarostným životním 
obdobím co možná nejlépe a dobře je připra-
vily na školní povinnosti. Rodičům přejeme 
hodně trpělivosti, důvěry a tolerance, ale 
i hodně elánu, zdraví a pozitivní nálady.

Hana Nerádová, učitelka MŠ
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Přátelé historických vozidel Habrovany
První polovinu letošního roku pozna-

menala epidemie koronaviru COVID – 19 
spojená s přísnou karanténou. Z toho-
to důvodu byly zrušeny nebo přesunuty 
veškeré společenské akce a tím i setkání 
přátel historických vozidel se svými stroji. 
I když pobyt v přírodě nebyl omezen, ne-
byly doporučeny ani jednotlivé vyjížďky, 
protože i zde docházelo ke kontaktu více 
osob.

Po částečném rozvolnění jsme se zú-
častnili prvního letošního setkání s do-
provodným programem, které pořádal 
za krásného počasí Motovet Nemojany 
a to i s následnou projížďkou zakončenou 
na Riviéře u Pístovického rybníka. Dále 
následovala návštěva akce Bono Revival 
na brněnském výstavišti, tentokrát bohu-

žel za nepříznivého deštivého počasí. Dal-
ší vydařenou akcí byl Memoriál Františka 
Proseckého v Bystřici nad Perštejnem, 
kde si přišli na své zejména „tatrováci“. 
Velmi zajímavé bylo také setkání his-
torických autobusů „Veterán bus Kříž“ 
v Telnici, kde byla možnost prohlédnout 
si nádherně restaurované dopravní pro-
středky, kterými jsme ještě mnozí jezdili 
denně do práce či na výlety. Tradiční velká 
akce „Veteránfest Slavkov“ byla přesunu-
tá z července na 5. září. Pro rozsáhlost této 
akce se jí zúčastnili někteří naši přátelé 
po oba dva dny. 

V sobotu 19. září jsme se zúčastnili 
s moravským spolkem přátel starých aut 
a techniky „Ozubená kola“ podzimního zá-
jezdu za historickou technikou, a to: jízda 

autobusem Karosa C734.00 z roku1983, 
Muzeum motorizmu a starých strojů Znoj-
mo, plavba lodí hydrobus z roku 1959 
po Vranovské přehradě, návštěvy muzea 
Tatry v Bítově a na závěr Muzeum moto-
cyklů a aut v Lesné. Pohodový den spoje-
ný s historií, krásnou podzimní přírodou, 
nepokazilo ani přísné dodržení opatření 
k šíření koronaviru.

Zřejmě poslední akcí letošní veteránis-
tické sezóny bude tradiční závod do vrchu 
v Brně-Soběšících dne 26. 9. 2020. Za-
tím není známo v jakém rozsahu, protože 
za normálních podmínek je výstava, start 
i cíl v prostorách areálu Centra Kociánka. 
Uvidíme, jaké budou možnosti a aktuální 
bezpečnostní opatření. 

Bronislav Nejtek, Ing. Tomáš Kostelka

Informace pro voliče – volby do zastupitelstev 
krajů a Senátu Parlamentu ČR 

Upozorňujeme voliče, že volební míst-
nost se v letošním roce nachází v tělocvičně 
OD č. p. 345. V průběhu tohoto týdne byly 
voličům doručeny volební lístky společ-

ně s informačním letákem o hygienických 
opatřeních během voleb. Především upo-
zorňujeme na povinnost zakrytí úst a nosu 
a dodržování pokynů členů okrskové vo-

lební komise. Voliči, kteří se ze zdravotních 
důvodů nemohou dostavit k volbám, se mo-
hou objednat do 2. října 12.00 hod. na tel. 
čísle 517 374 274.

Veterán bus Kříž Telnice
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Sbor dobrovolných hasičů 
Během teplých mě-

síců došlo k rozvolnění 
hygienických opatření 
a tak jsme vrátili život 
našemu sboru. Koncem 
června jsme se společně 

s ostatními spolky účastnili dětského odpo-
ledne „Hurá prázdniny“ v parku. V červen-
ci jsme pořádali letní noc za účasti míst-
ních „DJ’s“. V srpnu, konkrétně poslední 
prázdninový víkend, jsme připravili letní 
noc se skupinou Akcent. Obě akce byly 

ve znamení vysoké návštěvnosti. Zásaho-
vá jednotka se opět schází pravidelně prv-
ní středu v měsíci, kdy je prováděna pra-
videlná údržba techniky, jsou prováděny 
provozní zkoušky agregátů a v neposlední 
řadě je prohlubována teoretická i praktická 
dovednost členů jednotky. Jednotka je ze 
zákona zřizována obcí Habrovany, která fi-
nancuje její činnost. Věcné prostředky jsou 
zpravidla získávány z dotačních titulů Ji-
homoravského kraje za účasti obce. Během 
letních měsíců si jednotka připsala jediný 
zásah a to úklid komunikace po úniku pro-
vozních kapalin. 

Letošní ročník Velké ceny okresu Vyš-
kov doznal snížení počtu soutěží. S ohle-
dem na fakt, že zpočátku nebyla jasná 
budoucnost letošního ročníku, bylo vy-
hlášeno celkem 8 soutěží započítaných 
do celkového hodnocení. V červenci se 
konala soutěž v Topolanech, kde jsme se 
umístili na 7. místě s časem 18,7s. Ná-
sledovala domácí soutěž v Habrovanech, 
kde na poslední chvíli uteklo našim klu-
kům podium a skončili s časem 19,88s 
na 5. místě. Další kolo VC Vyškov hostil 
Kučerov, 15. místo s časem 21,29s. První 
soutěží v srpnu bylo klání ve Tvarožné, 
kde jsme s časem 24,84s obsadili 16. mís-
to. Následovali Ivanovice na Hané a čas 
18,45s – 6. místo. V Tučapech po problé-
mech na sání 8. místo a čas 29,63s. Krás-
né páté místo jsme obsadili v Hodějicích 
s časem 17,6s, kde od prvního místa k pá-
tému byla ztráta 0,33s. Poslední soutěží 
v rámci letošního ročníku VC Vyškov byly 
noční Radslavice na 2B, kde čas 16,63s 
stačil na 11. místo. Naše družstvo se tedy 
zúčastnilo všech bodovaných soutěží. Je 
nutné vyzdvihnout, že každý požární útok 
byl zdárně dokončen. Přestože se v někte-
rých případech nedařilo, mužstvo se vždy 
semklo a útok dokončilo. 

Jistě si povšimnete, že v celkovém hod-
nocení se nachází i Habrovany Old Stars. 
Kdo z Vás byl na domácí soutěži příto-
men, viděl v akci kluky, kteří v „novodo-
bé“ historii oživili tradici požárního úto-
ku v Habrovanech a to s jediným cílem, 
porazit sousedy z Olšan. Letos to bylo 
s časem 26,1s o pomyslný parník. Soutěže 
v Habrovanech se v kategorii ženy zúčast-
nilo také naše družstvo, s časem 25s obsa-
dily 6. místo.

Pro mladé hasiče si vedoucí kolekti-
vu připravili hasičské odpoledne v areálu 
„Pod Lipkami“. Činnost tohoto oddílu byla 
na prázdninové měsíce utlumena, od září 
opět započneme v pravidelných schůzkách 
v hasičce a na hasičské dráze. 

Rok 2020 je, stejně jako v našem sboru, 
rokem volebním i v rámci Okresního sdru-
žení hasičů Čech, Moravy a Slezska. Tyto 
volby probíhají v rámci sjezdu delegátů 

Pořadí Družstvo Celkem bodů Nej.čas Okres

1. Křenovice 112 15,74 PR

2. Hodějice 92 15,28 VY

2. Ivanovice na Hané 92 15,89 VY

4. Hostěrádky-Rešov 90 15,43 VY

5. Dětkovice 86 15,8 VY

6. Radslavice A 65 16 VY

7. Topolany B 58 16,8 VY

8. Mokrá 56 14,98 BO

9. Habrovany 55 16,63 VY

10. Topolany A 48 17,77 VY

11. Šaratice 45 17,98 VY

12. Račice A 41 17,78 VY

12. Pustiměř 41 18,21 VY

14. Křenovice 36 18,03 VY

15. Tvarožná 35 15,76 BO

16. Kučerov 29 18,77 VY

17. Račice B 27 18,8 VY

17. Tučapy A 27 20,52 VY

19. Tučapy B 18 21,51 VY

20. Radslavice B 11 20,51 VY

21. Habrovany Old Stars 4 26,1 VY

22. Olšany Old Stars 1 43,57 VY

22. Račice C 1 52,3 VY

24. Hlubočany 0 NP VY
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jednotlivých SDH. Prvotní termín, březen, 
byl zrušen s ohledem na epidemiologickou 
situaci v naší zemi. Nový termín byl stano-
ven na září. Náš sbor vyslal dle stanov 2 
delegáty. Novým starostou OSH byl zvo-
len p. Brandýs z SDH Tučapy. Dosavadní 
starostka OSH, paní Fabiánová, již v tom-
to volebních období, mandát neobhajova-
la. Byť bude tyto řádky stěží číst, dovolte 
mi jménem našeho sboru paní Fabiánové 
poděkovat za dlouholetou prací pro nás, 
hasiče. Zejména je třeba vyzdvihnout péči 
o mladé hasiče.

Přichází období zahájení topné sezóny. 
V rámci preventivní činnosti bychom Vás 
rádi upozornili na povinnosti majitelů nemo-
vitostí ohledně pravidelného čištění a kont-
roly spalinových cest (komína) odborně způ-

sobilou osobou. Kontrole spalinové cesty 
podléhají nejen kotle na tuhá paliva, včetně 
krbů, ale taky kotle plynové, ve všech pří-
padech 1x ročně. Čištění by mělo probíhat 
u pevných paliv 3x během celoročního pro-
vozu, případně 2x při sezonním provozu, 
u plynných paliv pak 1x ročně. 

Rád bych Vás závěrem, jak již bývá zvy-
kem, nalákal na další akce, které budeme 
pořádat, nebo se jich účastnit. Bohužel, si-
tuace dnů krátce minulých nedovoluje zod-
povědně organizovat divadelní či kulturní 
setkání. Vždy jsme na podzim připravili di-
vadlo pro děti. V současné době lze pouze 
slíbit, že budeme bedlivě sledovat vývoj si-
tuace okolo hygienických opatření a v pří-
padě možnosti se pokusíme pro naše nej-
menší nějakou pěknou podívanou zajistit.

Výbor SDH

Myslivecký spolek Habrovany
Myslivecký spolek tolik nepostihla 

ve své činnosti covidová epidemie, proto-
že pracujeme převážně v přírodě. Nicméně 
museli být zrušeny některé výborové schů-
ze a přesunuta valná hromada. Proběhl sběr 
železného šrotu, nasbíralo se 10 tun. Tím-
to občanům děkujeme. Spolek se podílel 
na uspořádání dětského dne v zámeckém 
parku. 

V srpnu byly kontrolní střelby z malorážky 
a brokovnice. Dne 1. července se uskutečnila 
odložená Valná hromada. Na ní se hodnotil 
myslivecký rok 2019 a mimo jiné se diskuto-
valo o plánu akcí do konce roku 2020.

V roce 2019 bylo odpracováno 347 bri-
gádnických hodin, odloveno bylo 5 srnců, 
4 srny a 4 srnčata, 

zvěř černá: 15 lončáků a 3 selata, vysoká: 
1 laň, zvěř drobná: 15 zajíců, 80 bažantů a 9 
kachen, dále bylo odloveno 15 lišek, 1 jeze-
vec, 2 kuny, 2 psíci.

V naší honitbě jsme rozmístili deset be-
tonových napajedel pro zvěř. Bláhově jsme 
věřili, že budou sloužit naší zvěři, ale slouží 
k napájení koní, koupání psů a jsou znečiš-
ťovány.

Máme tu podzim a tím začátek honů. 
Nyní probíhají odlovy kachen divokých 
a od listopadu hony na zajíce a bažanty. 
14. listopadu plánujeme první hon v Ko-
mořanech, 28. listopadu v Habrovanech 

a opět 26. prosince v Habrovanech. Je 
plánována Štěpánská zábava, ale uvidí-
me, jak bude probíhat druhá etapa covi-
du-19.

Myslivecký hospodář

Napajedla pro zvěř
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Sport v Habrovanech
TJ Habrovany, spolek
Fotbalová sezóna 2020/2021 se 
rozběhla…

Po zrušené jarní části soutěže se podaři-
lo úspěšně rozběhnout nový soutěžní roč-
ník 2020/2021 a budeme doufat, že nám 
ji Covidová situace nepřekazí. Přinášíme 
Vám aktuální informace k jednotlivým 
družstvům, které jsou nově opět rozšířeny 
i o soutěž mladších žáků. 

Okresní soutěž mužů III. třída sk. B
Do nové soutěže jsme vstoupili s mlad-

ším kádrem než v předchozí sezóně a po-
kračujeme v trendu omlazování našeho 
týmu dospělých. Daří se nám doplňovat 
mužstvo o mladší generace, abychom byli 
schopni udržet tým i pro nadcházející roky, 
kdy mohou kariéru pověsit na hřebík někte-
ří starší hráči. 

Bohužel se nám omlazování projevuje při 
utkáních, kde je vidět jednak částečná nese-
hranost týmu, leckdy chybějící zkušenosti 
a s tím spojená chybovost v důležitých mo-
mentech. Bohužel nám nepomohl ani výpa-
dek tréninků a pozastavená jarní část sou-
těže, od které jsme si asi nejvíce slibovali. 
Od začátku soutěže nás navíc doprovází 
i zranění některých klíčových hráčů. 

Budeme rádi, když nás fanoušci podpoří 
i přes horší vstup do soutěže a věříme, že 

mladý tým se dokáže brzy sehrát a začne 
získávat důležité body. 

Soutěž mladších žáků
Naše mužstvo nově založených mlad-

ších žáků nemělo pauzu ani přes prázdniny. 
Tréninky probíhaly jednou týdně ve středu. 
K tomu dostali žáci rozpis individuálních 
tréninků, aby na sobě mohli zapracovat 
i v době dovolených, táborů atd. 

Díky přístupu dětí z přípravky, kteří cho-
dili přes prázdniny trénovat i s mužstvem 
žáků se tréninky uskutečňovaly v opravdu 
hojném počtu. Zhruba od půlky září jsme 
najeli na nový tréninkový rytmus a přidali 
jsme jeden tzv. předzápasový trénink na pá-
teční den. Tréninky probíhají ve středu pro-
zatím od 18:00 a v pátek od 16:45 hod.

Již se nám také rozeběhla sezóna. První 
zápas sehrálo naše mužstvo doma s Bran-
kovicemi s pro nás nepříznivým výsledkem 
zápasu a prohrou 0:9. Žáci si v této sezóně 
prozatím zvykají na přechod z malého hřiš-
tě na obrovskou hrací plochu. 

Do další fáze sezóny bychom chtěli po-
prosit všechny rodiče o opravdu zodpověd-
ný přístup v komunikaci ohledně omluv 
nepřítomností na trénincích či zápasech 
dětí. Je to jedna z klíčových věcí, jak lze 
plánovat aktivity jejich ratolestí. Děkujeme 

rodičům a všem příznivcům za podporu. 
Trenérský tým mladších žáků.

Mladší přípravka 
I v nadcházející sezóně se naplno věnujeme 

mladší přípravce a tréninky probíhají součas-
ně s mladšími žáky. Pravidelně máme tedy 
2x týdně hřiště plné dětí. Některé děti chodí 
pomáhat v utkáních i mladším žákům a mají 
tedy možnost si zkusit zahrát fotbal na větším 
hřišti. Jsme rádi, že je velký zájem dětí o sport 
a zároveň děkujeme rodičům, že je v tom pod-
porují. Pokud budou mít i další rodiče zájem 
přihlásit své děti, rádi je zapojíme do kolekti-
vu a pokusíme se rozvinout jejich sportovní 
dovednosti. Kontaktujte prosím trenéra Mari-
ana Lusku na tel. čísle 737 910 576. Uvítáme 
také pomoc v trenérských řadách.

Závěrem…
Chtěli bychom poděkovat všem fanouš-

kům za jejich podporu při akcích, které pro 
ně děláme, dále rodičům za pomoc s mlá-
deží a aktivní účast. Děkujeme všem, kteří 
nám pomáhají se zkvalitňováním zázemí 
pro hráče i fanoušky a v neposlední řadě 
i sponzorům, bez kterých by chod našeho 
sportovního klubu nemohl fungovat a pro-
síme tím i nadále o vaši přízeň. Děkujeme!

TJ Habrovany, spolek

Mladší žáci


